
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 15. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 800
Vil ministeren forklare, hvorfor Medicintilskudsnævnet ikke har rådført sig med
de 25 smertelæger i Danmark, der som de eneste har taget en diplomuddan-
nelse inden for smertebehandling, i forbindelse med revurderingen af tilskud
til opioider, og mener ministeren at det er tilfredsstillende?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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